
Dobrý večer pán Kocourek, 
 
skúšam, prepájam, porovnávam Vaše káble a musím povedať, že Vám patrí môj 
veľký obdiv a hlboká poklona. Reptilian káble porovnávam dokonca s káblami ako 
Cardas Golden Reference a zvuk káblov Reptilan sa mi páči na mojej zostave viac. 
Takže si ich pravdepodobne nechám. Venom sú veľmi dobré káble, ale jednoznačne 
počujem rozdiel v prospech Reptilian. Je to zatiaľ najlepšie čo som pripojil ku mojej 
zostavičke. Nebudem opisovať rozdiely v charakteristike zvuku, na to sú iní, ale 
uisťujem Vás, že viem ako majú znieť hudobné nástroje. Celá moja rodina sa živí 
hudbou, ja som klavirista (venujem sa aj nahrávaniu), manželka speváčka, starší syn 
je koncertný klavirista (doktorát The Royal Danish Academy of Music), mladší študuje 
jazz sax (JAMU). Spomínam to iba z toho dôvodu, aby ste sa nedali odradiť a 
pokračovali vo Vašej práci, pretože často sa ku zvuku tej či onej zostavy a aparatúry 
vyjadrujú ľudia, ktorí majú od hudby pomerne ďaleko. 
Ešte zvažujem, či nezoberiem radšej verziu bi-wire, myslíte že by to bol prínos? 
 
--  
S pozdravom Peter Strauch 
 
 
 


